

Erratum

In de uitgave *Wetgeving belastingrecht 2025* (ISBN 978-94-6212-034-1) is per abuis een tekst van vorig jaar opgenomen.

Het betreft de tekst en de getallen van art. 8.11 Wet IB 2001, hieronder de correcte tekst en getallen.

Verder is, op verzoek en voor het gemak van de lezer, onder de tabel in art. 2.10 wet IB 2001 het gecombineerde tarief toegevoegd (zie volgende bladzijde).

Uitgeverij Boom, Den Haag 8 april 2025

Artikel 8.11. Arbeidskorting

1. De arbeidskorting geldt voor de belastingplichtige die arbeidsinkomen geniet.

2. De arbeidskorting bedraagt:

a. 8,053% van het *arbeidsinkomen* met een maximum van € 980, vermeerderd met:

b. 30,030% van het *arbeidsinkomen* voor zover dat meer bedraagt dan € 12.169, waarbij de som van de bedragen berekend op de voet van de onderdelen a en b niet meer bedraagt dan € 5.220, alsmede vermeerderd met:

c. 2,258% van het arbeidsinkomen voor zover dat meer bedraagt dan € 26.288, waarbij de som van de bedragen berekend op de voet van de onderdelen a, b en c niet meer bedraagt dan € 5.599, en verminderd, doch niet verder dan tot nihil, met:

d. 6,51% van het *arbeidsinkomen* voor zover dat meer bedraagt dan € 43.071.

Ingeval het *arbeidsinkomen* niet meer bedraagt dan € 43.071, bedraagt de arbeidskorting ten minste de volgens artikel 22a van de Wet op de loonbelasting 1964 toegekende arbeidskorting ter zake van het loon dat wordt belast volgens de loonbelastingtabellen, bedoeld in artikel 25, tweede lid, van die wet, maar maximaal het in de eerste volzin, onderdeel c, als tweede vermelde bedrag.

Artikel 2.10. Tarief belastbaar inkomen uit werk en woning

1. De belasting op het belastbare inkomen uit werk en woning (afdeling 3.1 respectievelijk afdeling 7.2) wordt bepaald aan de hand van de volgende tabel.

Bij een belastbaar inkomen uit werk en woning van meer dan	maar niet meer dan	bedraagt de belasting het in kolom III vermelde bedrag, vermeerderd met het bedrag dat wordt berekend door het in kolom IV vermelde percentage te nemen van het gedeelte van het belastbare inkomen uit werk en woning dat het in kolom I vermelde bedrag te boven gaat	
I	II	III	IV
–	€ 38.441	–	8,17%
€ 38.441	€ 76.817	€ 3.140	37,48%
€ 76.817	–	€ 17.523	49,50%

(gecombineerd tarief 1e schijf 35,82% (AOW-leeftijd * ;17,92%)) (redactie)

2. Indien bij het bepalen van het belastbare inkomen uit werk en woning een of meer bedragen ter zake van grondslagverminderende posten als bedoeld in het derde lid in aftrek zijn gebracht, bedraagt de belasting op het belastbare inkomen uit werk en woning het op basis van het eerste lid bepaalde bedrag vermeerderd met 12,02% van het bedrag waarmee de som van het belastbare inkomen uit werk en woning en de in aftrek gebrachte bedragen ter zake van grondslagverminderende posten als bedoeld in het derde lid, het in de eerste kolom van de in het eerste lid opgenomen tabel laatstvermelde bedrag te boven gaat, doch ten hoogste met 12,02% van de in aftrek gebrachte bedragen ter zake van grondslagverminderende posten als bedoeld in het derde lid.